
 

    Indkaldelse til bestyrelsesmøde  

 

Placering: Bestyrelseslokalet, Storkens kvt. 12 
Dato: Mandag den 6 januar 2025 
Klokkeslæt: 18:00 til ca. 21:30 (spisning fra kl. 17:30) 

Detaljer for dagsorden:  

• Valg af dirigent  

• Brian 

• Valg af referent 

• Thomas 

• Godkendelse af referat fra sidste møde torsdag den 25.11.2024. 

• Godkendt 

• Godkendelse af dagsorden 

• Godkendt 

• Status fra ejendomskontoret 

• Referent til kommende bestyrelsesmøder blev drøftet og 

bestyrelsen udfører i første omgang selv referater 

• Ladestander projektet er i gang og gennemgang med 

entreprenør sker snarest 

• Legepladsen mellem lærkens kvt. og vibens kvt. Demonteres 

og tages på depot ny placering/ny legeplads undersøges i 

beplantningsudvalg 

• Parkeringsordning blev drøftet og og evt. opdeling i 3 

områdekoder for gårdhuse på hver side af vejen samt 

rækkehusene. Indstilles endeligt til næste kommende 

afdelingsmøde 

• Dialogmøder med kommunen omkring hække i rækkehusene 

er slut og kommunen har et skriv der bliver sendt rundt der 

bliver lavet nogle prøver 3 steder 

• Undersøgelse omkring Storkens ejendomskontor bliver 

muligt at bruge som selskabslokaler: brandrådgiver 

undersøger pt muligheder for at ændre anvendelseskategorien 

• Indkommende post fra beboer 



1. Spørgsmål:  Er der en begrænsning på Pavilion størrelse der må opsættes og skal den stadig 

pilles ned ? 

Svar:  Beboer er henvist til at kontakte ejendomskontoret  

 

2. Spørgsmål:  Er der  mulighed for at oliere plankeværket.  

Spørgsmål: kan der stilles en konto til beboerpleje og redskaber til rådighed.   

Vil det være muligt at få tildelt en regnvandstønde 

Svar:  vi undersøger mulighederne for beboerkonto og regnvandstønde  på næste  

bestyrelsesmøde. Mht. redskaber så vil Peter fra ejendomskontoret hurtigst muligt  

stille dette til rådighed.  

 

3. Spørgsmål: Beboer betaling for carporte der brændte i Kronens kvt.  Beboere bliver stadig 

trukket for leje af carporte, bliver disse refunderet og hvad sker der mht. reetablering af 

carporte og skure.   

Svar: Beboerne burde have modtaget et brev vedr. proces og refundering, hvis det  

ikke er modtages skal man henvende sig til ejendomskontoret.  Bestyrelsen  

hjælper gerne hvis der derefter stadig ikke er afklaring. 

 

4. Spørgsmål:  Ventelister på carporte – hvad er reglerne og kan man have mere end èn ?  

Svar:   Bestyrelsen kontakter Bo-Vest for regelsæt og vender tilbage 

 

5. Spørgsmål: Udsendelse af referat var meget sent.  

Svar:  Referatet udkom desværre lidt sent grundet sygdom.   

 
• Gennemgang af aktionslisten fra møde mellem Afd.Syd og Peter 

Arler, Ulrik Brock Hoffmeyer d. 14. november 2023 (bilag er vedlagt) 

• Gennemgang af tingene fra sidst for at være sikker for intet 

bliver glemt til vider undersøgelse 

• Rekruttering af beboer til udvalg  

• Bettina og Tom har tilmeldt sig aktivitetsudvalget 

• Valg af løsning af vores hjemmeside 

• Vi ønsker 2 på kursus og selv stå for sociale ting ligges op  

• Eventuelt.  

 

 


